
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Strážkovice 
konaného dne 24. 11. 2010 

 

Místo konání :  Obecní úřad Strážkovice  

Začátek :  17.00 hod.  

Zasedání řídil :  Taťána Horáková, Hana Halamová 

Přítomni :  Roman Čermák, Jan Dvořák, Hana Halamová, Taťána 

 Horáková, Lukáš Kápar, Stanislav Korostenský, Jiří Kutta 

Omluveni :  -  

Neomluveni : - 

Hosté: Radouvan Mohamed 

Zapisovatel : Dominik Šíma 

Ověřovatelé zápisu : Jan Dvořák, Stanislav Korostenský 

 

 

Návrh programu:  
1. Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

2. Projednání podání žádosti o dotaci z dotačního titulu: Program podpora obnovy 

kulturních památek prostřednictvím obce s rozšířenou působností MKČR a s tím 

související povolení (Stavebního úřadu, Odboru památkové péče MMČB) 

3. Dořešení stávajícího nefunkčního dětského hřiště a projednání možnosti zřízení 

hřiště nového (demontáž stávajícího hřiště, projekt a dotační titul na hřiště nové 

atd.) 

4. Projednání možnosti podání žádosti o dotaci na kulturní akci v rámci dotačního 

titulu „Jihočeský krajský příspěvkový program podpory v oblasti kultury pro rok 

2011“, včetně zadání harmonogramu kulturních akcí na rok 2011 s dílčími 

rozpočty 

5. Projednání podání žádosti o dotace úroků z úvěrů na projekty k rozvoji 

infrastruktury z POV JK (vodovod Strážkovice)  

6. ČOV Strážkovice, seznámení zastupitelů s projektem na rekonstrukci 

7. Doplnění webových stránek obce Strážkovice, včetně prezentace všech částí obce 

(z dostupných podkladů, zadání konkrétnímu zastupiteli) 

8. Určení člena komise životního prostředí a ochrany přírody, odpovědného ve věci 

svozu tříděného odpadu 

9. Seznámení zastupitelstva obce s nabídkou na zpracování znaku a vlajky obce 

10. Odměna bývalému starostovi při skončeni funkčního období (dle §75 zákona č. 

128/2000 sb. O obcích) 

11. Organizace odečtů vodoměrů na konci roku 2010 

12. Zadání zpracování rozpočtu obce Strážkovice na rok 2011 

13. Zadání harmonogramu zasedání zastupitelstva obce na 1. pol. 2011 

14. Schválení Programu obnovy venkova. 

15. Různé 

 

Návrh na úpravu navrženého programu: 

Nebyl podán žádný návrh na úpravu programu 

Hlasování o programu jako celku: 

Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. Kápar, p. Korostenský, p. Kutta, 

Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Program byl schválen 

 



Návrh na určení ověřovatelů zápisu:  

předsedající byli navrženi na ověřovatele zápisu Jan Dvořík a Stanislav Korostenský 

Hlasování o složení ověřovatelů: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Kápar, p. Korostenský, p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

Návrh na určení zapisovatele zápisu:  

předsedající byl navržen na ověřovatele zápisu Dominik Šíma 

Hlasování o složení ověřovatelů: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Kápar, p. Korostenský, p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

 
Bod 1. programu: Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

Předsedající předložila zápis z minulého zasedání zastupitelstva konaného dne 10.11.2010. 

Kontrola zápisu byla provedena a zápis byl schválen bez připomínek 

Návrh usnesení 1: Zastupitelstvo schvaluje zápis jednání zastupitelstva obce Strážkovice č. 1 

ze dne 10.11.2010. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Kápar, p. Korostenský, p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 2. programu: Projednání podání žádosti o dotaci z dotačního titulu: Program 

podpora obnovy kulturních památek prostřednictvím obce s rozšířenou působností MKČR a 

s tím související povolení (Stavebního úřadu, Odboru památkové péče MMČB) 

Předsedající předložila návrh p. Korostenského na projednání podání žádosti o dotaci 

z dotačního titulu: Program podpora obnovy kulturních památek na opravu budovy bývalé 

kovárny. Zastupitelstvo návrh projednalo a schválilo záměr podání žádosti o dotaci 

z dotačního titulu: Program podpora obnovy kulturních památek na opravu budovy bývalé 

kovárny. Dále zastupitelstvo uložilo p. Korostenskému zadat zpracování rozpočtu opravy 

střechy a fasády a podat žádost o dotaci. 

Návrh usnesení 2a: Zastupitelstvo schvaluje záměr podání žádosti o dotaci z dotačního titulu: 

Program podpora obnovy kulturních památek na opravu budovy bývalé kovárny. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Kápar, p. Korostenský, p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 2b: Zastupitelstvo ukládá p. Korostenskému zadat zpracování rozpočtu 

opravy střechy a fasády a podat žádost o dotaci z Programu podpora obnovy kulturních 

památek na opravu budovy bývalé kovárny. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Kápar, p. Korostenský, p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 
Bod 3. programu: Dořešení stávajícího nefunkčního dětského hřiště a projednání 

možnosti zřízení hřiště nového (demontáž stávajícího hřiště, projekt a dotační titul na hřiště 

nové atd.) 

Předsedající předložila návrh na dořešení stávajícího nefunkčního dětského hřiště a 

projednání možnosti zřízení hřiště nového. Zastupitelstvo návrh projednalo a 

z bezpečnostních důvodů uložilo p. Káparovi zajistit odstranění hracích prvků stávajícího 

dětského hřiště a úklid branek z travnatého hřiště v termínu do 03.12.2010. V jarním období, 

dle povětrnostních podmínek, budou branky z bezpečnostních důvodů zajištěny pomocí 

betonových patek a zámků. Zastupitelstvo dále ukládá p. Korostenskému zadat alespoň třem 



firmám, které budují dětská hřiště zpracování bezplatného projektu a rozpočtu na jeho 

výstavbu. Zastupitelstvo dále schvaluje záměr podání žádosti o dotaci na vybudování 

dětského hřiště. 

Návrh usnesení 3a: Zastupitelstvo ukládá p. Káparovi zajistit odstranění hracích prvků 

stávajícího dětského hřiště a úklid branek z travnatého hřiště v termínu do 03.12.2010.  

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Kápar, p. Korostenský, p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 3b: Zastupitelstvo ukládá p. Korostenskému zadat alespoň třem firmám,  

které budují dětská hřiště zpracování bezplatného projektu a rozpočtu na jeho výstavbu. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Kápar, p. Korostenský, p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 3b: Zastupitelstvo schvaluje záměr podání žádosti o dotaci na vybudování 

dětského hřiště. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Kápar, p. Korostenský, p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 
Bod 4. programu: Projednání možnosti podání žádosti o dotaci na kulturní akce v rámci 

dotačního titulu „Jihočeský krajský příspěvkový program podpory v oblasti kultury pro rok 

2011“, včetně zadání harmonogramu kulturních akcí na rok 2011 s dílčími rozpočty 

Předsedající předložila návrh programu kulturních akcí pořádaných Obcí Strážkovice v roce 

2011 a návrh na podání žádosti o dotaci na kulturní akce konané v roce 2011. Zastupitelstvo 

návrh projednalo a schvaluje program kulturních akcí pořádaných Obcí Strážkovice v roce 

2011. Zastupitelstvo ukládá Komisi kulturní a sociální vybrat ze schváleného programu 

kulturních akcí pro rok 2011 vhodné akce pro zařazení do žádosti o dotaci na kulturní akce 

v rámci dotačního titulu „Jihočeský krajský příspěvkový program podpory v oblasti kultury 

pro rok 2011“, včetně zpracování jejich rozpočtu. Zastupitelstvo dále ukládá p. Šímovi 

zpracovat žádost o dotaci na kulturní akce pořádané v roce 2011. 

Návrh usnesení 4a: Zastupitelstvo schvaluje program kulturních akcí pořádaných Obcí 

Strážkovice v roce 2011. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Kápar, p. Korostenský, p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 4b: Zastupitelstvo ukládá Komisi kulturní a sociální vybrat ze schváleného 

programu kulturních akcí pro rok 2011 vhodné akce pro zařazení do žádosti o dotaci na 

kulturní akce v rámci dotačního titulu „Jihočeský krajský příspěvkový program podpory 

v oblasti kultury pro rok 2011“, včetně zpracování jejich rozpočtu. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Kápar, p. Korostenský, p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 4c: Zastupitelstvo dále ukládá p. Šímovi zpracovat žádost o dotaci na kulturní 

akce pořádané v roce 2011 v rámci dotačního titulu „Jihočeský krajský příspěvkový program 

podpory v oblasti kultury pro rok 2011“. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Kápar, p. Korostenský, p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 
 



Bod 5. programu: Projednání podání žádosti o dotaci úroků z úvěrů na projekty k rozvoji 

infrastruktury z POV JK (vodovod Strážkovice)  

Předsedající předložila návrh na záměr podání žádosti o dotaci úroků z úvěrů na projekty k 

rozvoji infrastruktury z POV JK - vodovod Strážkovice. Zastupitelstvo návrh projednalo a 

ukládá p. Šímovi zpracovat žádost o dotaci na úroky z úvěru na vodovod Strážkovice v rámci 

POV JK v termínu do 31.12.2010. 

Návrh usnesení 5: Zastupitelstvo ukládá p. Šímovi zpracovat žádost o dotaci na úroky z úvěru 

na vodovod Strážkovice v rámci POV JK v termínu do 31.12.2010. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Kápar, p. Korostenský, p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 6. programu: ČOV Strážkovice, seznámení zastupitelů s projektem na rekonstrukci. 

Předsedající předložila zastupitelstvu studii návrhu na rekonstrukci ČOV Strážkovice 

s předběžnou cenou rekonstrukce ve výši cca 1.000.000 Kč. Dále předsedající seznámila 

zastupitele se schůzkou se zpracovatelem návrhu a to na termín 01.12.2010 v době mezi 16. a 

17. hodinou, kde bude projednána možnost získání dotace na tuto opravu a další informace. 

Návrh usnesení 6: Zastupitelstvo bere na vědomí schůzku se zpracovatelem návrhu na 

rekonstrukci ČOV Strážkovice dne 01.12.2010 v době mezi 16. a 17. hodinou, 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Kápar, p. Korostenský, p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 
Bod 7. programu: Doplnění webových stránek obce Strážkovice, včetně prezentace 

všech částí obce. 

Předsedající předložila návrh na doplnění webových stránek obce Strážkovice, včetně 

prezentace všech částí.  Zastupitelstvo návrh projednalo a uložilo p. Korostenskému 

aktualizovat a doplnit oficiální webové stránky obce. Zastupitelstvo dále uložilo p. Šímovi 

předat p. Korostenskému již zpracované podklady pro doplnění webových stránek (historie 

obcí, fotodokumentace atd.). 

Návrh usnesení 7a: Zastupitelstvo ukládá p. Korostenskému aktualizovat a doplnit oficiální 

webové stránky obce. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Kápar, p. Korostenský, p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 7b: Zastupitelstvo ukládá p. Šímovi předat p. Korostenskému již zpracované 

podklady pro doplnění webových stránek. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Kápar, p. Korostenský, p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 8. programu: Určení člena komise životního prostředí a ochrany přírody, 

odpovědného ve věci svozu tříděného odpadu. 

Předsedající předložila návrh p. Korostenského na ustanovení člena komise životního 

prostředí a ochrany přírody odpovědného za svoz tříděného odpadu. Zastupitelstvo návrh 

projednalo a rozhodlo, že tuto osobu zatím ustanovovat nebude. 

Návrh usnesení 8a: Zastupitelstvo rozhodlo, že nebude ustanovovat osobu odpovědnou za 

svoz tříděného odpadu. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Kápar, p. Korostenský, p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 



Usnesení bylo přijato 

 
Bod 9. programu: Seznámení zastupitelstva obce s nabídkou na zpracování znaku a 

vlajky obce. 

Předsedající předložila návrh p. Korostenského s nabídkou zpracování znaku a vlajky obce 

Strážkovice. Zastupitelstvo návrh projednalo a schválilo záměr na zpracování znaku a vlajky 

obce. Zastupitelstvo dále uložilo p. Korostenskému zadat zpracování návrhů na znak a vlajku 

obce. 

Návrh usnesení 9a: Zastupitelstvo schvaluje záměr na zpracování znaku a vlajky obce 

Strážkovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Kápar, p. Korostenský, p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 9b: Zastupitelstvo ukládá p. Korostenskému zadat zpracování návrhů na znak 

a vlajku obce Strážkovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Kápar, p. Korostenský, p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 10. programu: Odměna bývalému starostovi při skončeni funkčního období dle §75 

zákona č. 128/2000 sb. o obcích. 

Předsedající předložila návrh na výplatu odměny bývalému starostovi obce p. Červenkovi, 

která mu náleží dle §75 zákona č. 128/2000 sb. o obcích. Tato odměna je ve výši měsíční 

odměny + pětinásobek této odměny. Tato odměna může být vyplacena jednorázově nebo 

v pravidelných měsíčních splátkách. Zastupitelstvo návrh projednalo a schválilo výplatu 

odměny v 6-ti pravidelných měsíčních splátkách. 

Návrh usnesení 10: Zastupitelstvo schvaluje výplatu odměny bývalému starostovi při 

skončení funkčního období dle §75 zákona č. 128/2000 sb. o obcích v 6-ti pravidelných 

měsíčních splátkách. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Kápar, p. Korostenský, p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 
Bod 11. programu: Organizace odečtů vodoměrů na konci roku 2010 

Předsedající předložila návrh na organizaci odečtů vodoměrů na březen 2011. Před konečným 

odečtem budou zastupitelstvem určeni osoby, které budou odečet provádět. 

Návrh usnesení 11: Zastupitelstvo schvaluje odečet vodoměrů na březen 2011. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Kápar, p. Korostenský, p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 12. programu: Zadání zpracování rozpočtu obce Strážkovice na rok 2011. 

Předsedající předložila návrh na zadání zpracování návrhu rozpočtu pro rok 2011 a 

rozpočtového výhledu na roky 2012-2013. Zastupitelstvo návrh projednalo a uložilo 

předsedkyni finančního výboru pí Horákové zpracovat návrh rozpočtu pro rok 2011 a 

rozpočtového výhledu na roky 2012-2013. 

 

Návrh usnesení 12: Zastupitelstvo ukládá předsedkyni finančního výboru pí Horákové 

zpracovat návrh rozpočtu pro rok 2011 a rozpočtového výhledu na roky 2012-2013. 



Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Kápar, p. Korostenský, p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 13. programu: Zadání harmonogramu zasedání zastupitelstva obce na 1. pol. 2011. 

Předsedající předložila návrh na harmonogram zasedání zastupitelstva obce na konec roku 

2010 a 1. pol. 2011. Zastupitelstvo návrh projednalo a schválilo termíny dalších jednání 

zastupitelstev na 8.12.2010, 15.12.2010 a 12.01.2011. 

Návrh usnesení 13: Zastupitelstvo schvaluje termíny dalších jednání zastupitelstev. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Kápar, p. Korostenský, p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 14. programu: Schválení Programu obnovy venkova. 

Předsedající předložila návrh na schválení Programu obnovy venkova. Zastupitelstvo návrh 

projednalo a schválilo. 

Návrh usnesení 14: Zastupitelstvo schvaluje Programu obnovy venkova (příl. 1). 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Kápar, p. Korostenský, p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 15. programu: Různé 

a) Předsedající předložila výpověď p. Vretose – nájemce Hostince „Na Návsi“ ze 

smlouvy o pronájmu k datu 31.03.2011. Zastupitelstvo vzalo tuto výpověď z pronájmu 

na vědomí. 

Návrh usnesení 15a: Zastupitelstvo bere na vědomí výpověď p. Vretose – nájemce Hostince 

„Na Návsi“ ze smlouvy o pronájmu k datu 31.03.2011. 

b) Předsedající předložila návrh na doplnění členů Povodňové komise o členy Sboru 

dobrovolných hasičů a to za obec Strážkovice p. Pavel Kolář a za místní část Lomec p. 

Vojtěch Hronek. 

Návrh usnesení 15b: Zastupitelstvo schvaluje za členy Povodňové komise p. Pavla Koláře a p. 

Vojtěcha Hronka. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Kápar, p. Korostenský, p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 19.35 hodin 

 

Ověřovatelé zápisu: podpisy  

 

Zapisovatel: 

 

 


